
 
 
  
 

“Naar een groenere en socialere gemeente”  
 

 
We wonen in een prachtige groene gemeente, maar we hebben te weinig sociale huurwoningen en 
betaalbare koopwoningen. Gelukkig ligt er nu een concreet plan voor de groene, diverse wijk 
Laarhove in Zuidlaren.  
 
We maken ons echter grote zorgen over het parkeren en de verkeersdruk op het PBH voorterrein en 
dringen aan op een oplossing.  
 
Het onderzoek naar de toekomst van museum ‘De Buitenplaats’, samen met het Nijsinghuis en de 
unieke tuin als toeristische trekker in het centrum van Eelde, daar staan we volledig achter. 
Afgelopen weekend kon u als inwoner weer uw ideeën over ‘Wat maakt een aantrekkelijk centrum?’ 
delen. 
 
We staan achter de stappen die gezet worden door het college. We lichten er een aantal uit: 

• meer geld voor cultuur en bibliotheken 

• de inzet voor een natuurwaardenkaart 

• het aanpakken van energiearmoede met hulp van energiecoaches 

• het onderzoek naar de haalbaarheid van een sociaal zonnepark 

• het ophogen van de duurzaamheidslening zwembaden 
• het structureel verduurzamen gemeentelijk vastgoed en wagenpark 

 
Herhaalde oproep: Stop met het geven van extra geld voor nieuwe plannen aan het vliegveld!  
 

VRAGEN 

Duurzaamheid 
Het is goed dat het team, dat het klimaat- en energiebeleid uitvoert versterkt wordt. Er is nog veel te 
doen. We zien dat er al goede stappen gezet worden. Denk aan meer laadpalen in onze gemeente; de 
verduurzamingskredieten worden geïndexeerd en ga zo maar door.  

• Waar staan we in de verduurzaming van de gebouwen van de gemeente? 

• Welke invloed heeft de netcongestie op de nog te realiseren plannen? 

• Wanneer is het onderzoek naar de haalbaarheid van een sociaal zonnepark klaar? 

 
Bereikbaarheid 
Een ongebruikte bushalte bij de carpoolplaats naast de A28 in Vriezerbrug! Zet deze in voor een 
snelle busverbinding tussen Groningen en Assen. Het is een perfecte instapplek voor scholieren, 
studenten en andere inwoners van het dorp Tynaarlo, maar ook waardevol voor het bedrijventerrein 
de Vriezerbrug.  

• Wilt u zich als college inzetten voor onze inwoners van Tynaarlo en de gebruikers van het 
bedrijventerrein de Vriezerbrug door het belang van deze instapplek bij het OV- bureau te 
benadrukken? 

 
Vluchtelingenopvang 
We blijven vluchtelingen opvangen. Het is ook goed om te zien dat er iedere keer weer veel 
vrijwilligers zijn in onze dorpen die dit mede mogelijk maken.  



Laatst ontvingen wij als raad een brief waarin de noodklok geluid werd. Het ging over het tekort aan 
opvangplekken voor alleenstaande minderjarige vreemdelingen. 

• Wat is onze visie op de opvang van alleenstaande minderjarige vreemdelingen in onze 
gemeente? 

 


